
Bestyrelsens beretning 2023, fremlagt på generalforsamlingen den 14. 
marts 2024 
 
Jeg vil gerne starte denne beretning med at takke den siddende 
bestyrelse. Det er ikke de voldsomt store beslutninger der har været på 
bordet, men dem der har været på bordet er klaret super nemt. 
 
Straks efter sidste års generalforsamling skiftede vi el-aftale. Vi blev hos 
Andel, men gik fra månedsafregning til timeafregning, hvilket viste sig at 
være en klog og billigere beslutning. 
 
Siden sidste generalforsamling har vi også brugt lidt tid på at bytte 
”navneskilte” på en del huse i vores lille område. 5 huse har det sidste år 
skiftet ejere, hvilket betyder at vi har kunnet byde velkommen til en del 
nye medlemmer i grundejerforeningen. 
 
Vi har brugt lidt tid på at rykke kommunen for svar på vores skrivelse 
omkring de grønne områder, tilbage fra 2022, hvor vi kom med en del 
ønsker til, og bud på, hvad og hvordan vi gerne ville have de grønne 
områder skal fremstå i vores område. Svaret kom i december og var 
noget mindre positivt end vi havde både håbet og forventet. Den snak 
vender vi senere på årets generalforsamling. 
 
I februar kom vores mail/sms/hjemmeside på informationsarbejde, da 
det pludselig piblede op af jorden med drikkevand. Det endte med at 
blive en meget stor opgave, med et stort hul og stort 
reetableringsarbejde til følge. Det tog noget tid og var noget bøvlet, men 
viste også hvad vores fællesskab/sammenhold kunne. Som formand blev 
jeg helt stolt, da naboer på veje med vand, tilbød at jer fra Freiasvej 
kunne komme og hente. 
 
Med disse ord vil jeg hermed afslutte bestyrelsens beretning fra det 
forgangne år. 


